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RG.0002.33.2022 

 

Protokół  Nr XXXIII/2022 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 29 kwietnia 2022 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 1004, a zakończyła o godz. 1120. 

 

Ad. I. Godz. 1004 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

obecnych na posiedzeniu sesji. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 14 

radnych na ogólną liczbę 15 (nieobecna radna Marzena Garbacz). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 1006 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował o zmianie tytułu projektu uchwały w brzmieniu: 

„zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Radomyśl nad Sanem”. 

Zmiana polegająca  na wykreśleniu wyrażenia „ zmieniająca uchwałę” została wprowadzona w 

związku uwagami Wydziału Prawnego Wojewody Podkarpackiego. 

Zaproponowana zmiana została przyjęta  w głosowaniu  – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

W głosowaniu  porządek obrad  po zmianie tytułu uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - 

jednogłośnie.  

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 25.03.2022r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

                1)  zniesienia form ochrony z drzew uznanych za pomnik przyrody na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem, 
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2) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy            

(m. Wola Rzeczycka), 

     3) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy               

(m. Wola Rzeczycka), 

                4) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy (m. Kępa Rzeczycka), 

                5) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy (m. Chwałowice), 

                6) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy (m. Chwałowice), 

                7) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy (m. Chwałowice), 

      8) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy (m. Chwałowice), 

                9) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy (m. Chwałowice), 

     10) ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych Rady Gminy Radomyśl nad Sanem, 

     11) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Radomyśl nad Sanem, 

     12) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu, 

                13) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Stalowowolskiego, 

                14) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem,  

                15) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022. 

      VI.     Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Zakończenie XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 1010      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 25.03.2022r.  

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia 25.03.2022r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

http://www.radomysl.pl/
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Ad. IV. Godz. 1011 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  odnosząc się do wniosków zgłoszonych na sesji Rady Gminy odbytej 

w dniu 25.03.2022r.  przedstawił stan ich realizacji: 

 

Wniosek radnego Stanisława Rybaka:  

1.„ Proszę o remont odcinka drogi biegnącej obok szkoły w Witkowicach w kierunku posesji  p. 

Romana Sowy. Odcinek ten jest corocznie niszczony w okresie jesiennym przez rolników 

wywożących płody rolne. Coroczne uzupełnianie tłuczniem nie daje żadnego efektu.” 

Odpowiedź: 

W celu przeprowadzenia remontu konieczne jest wydzielenie drogi. Obecnie trwają prace 

geodezyjne związane z wydzieleniem tej drogi. 

 

Wniosek radnego Grzegorza Krawca:  

2. „ Zgłaszam wniosek o naprawę dróg gminnych na terenie sołectwa w Rzeczycy Okrągłej w 

miejscu koło posesji p. Pawłow oraz koło remizy OSP.” 

Odpowiedź: 

Remont cząstkowy ubytków zostanie przeprowadzony w terminie do 15 maja. 

 

Wniosek radnego Rafała Czajkowskiego:  

3. „ Proszę o wykonanie remontu drogi gminnej biegnącej od drogi wojewódzkiej do cmentarza w 

Rzeczycy Długiej (wzdłuż działek 139,140,141,142,143 - tzw. Smugi). Droga ta została 

zniszczona przez firmę wymieniającą transformatory (zakład energetyczny). Obecnie stan tej 

drogi jest fatalny.” 

Odpowiedź: 

W bieżącym roku zostanie wykonana nawierzchnia asfaltowa na odcinku drogi  o nr 139/2 od 

drogi wojewódzkiej na długości 218 m. 

 

Ad. V/1. Godz. 1016 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zniesienia form ochrony z drzew uznanych za pomnik 

przyrody na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił inspektor ds. rolnictwa i ochrony 

środowiska Jacek Dudek. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały w/w projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/280/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/2/3. Godz. 1018 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (m. Wola Rzeczycka dz. ew. nr 784/15)  

oraz  

projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (m. Wola Rzeczycka dz. ew. nr 784/16) 

zostały jednocześnie przedstawione przez  Z-cę Wójta Gminy Izabelę Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawione projekty uchwał. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przedstawionymi projektami. 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (m. Wola Rzeczycka dz. ew. nr 784/15) został przyjęty – 14 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/281/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu projekt uchwały w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy (m. Wola Rzeczycka dz. ew. nr 784/16) został przyjęty – 14 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/282/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1021 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego stanowiącej własność Gminy (m. Kępa Rzeczycka) przedstawiła Z-ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy 

poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/283/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5/6/7/8/9. Godz. 1022 

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 983/5)  

2)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/4) 
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3)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/5)  

4)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/6)  

5)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/7)  

przedstawiła jednocześnie Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały powyższe projekty uchwał. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

przedstawionymi projektami uchwał. 

Projekt uchwały w sprawie: 

1) zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 983/5) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/284/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

2)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/4) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/285/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/5) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/286/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/6) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/287/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5)  zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego stanowiącej własność Gminy 

(m. Chwałowice dz. ew. nr 982/7) w głosowaniu przyjęto jednogłośnie  – 14 głosów „za”. 

Uchwała Nr XXXIII/288/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1028 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Przewodniczy Komisji Stałych przedstawili przyjęte ustalenia odnośnie diet dla radnych. 

Wszystkie Komisje Stałe przyjęły następujące wysokości diety miesięcznej dla radnych: 

1) wiceprzewodniczący Rady Gminy    – 1000 zł. 

2) przewodniczący komisji                    -  950 zł. 

3) radny                     - 900 zł. 
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Komisje ustaliły obniżenie diet za każdą nieobecność radnego w wysokości: 

1) na sesji Rady Gminy – 20 % 

2) posiedzeniu komisji – 20 % 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie powyższe propozycje. 

W glosowaniu propozycje zostały przyjęte  – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Projekt uchwały w głosowaniu został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/289/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/11. Godz. 1032 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 

Z-ca Wójta poinformowała, że związku z uwagami nadzoru prawnego do w/w projektu uchwały, 

mówiącymi o konieczności zmiany zapisów § 3 projektu, przygotowany został nowy projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Radomyśl nad Sanem.  

W nowym projekcie uchwały zostały wprowadzone następujące zmiany: 

1)  w  § 1  został wprowadzony nowy pkt 2 o treści: 

„Stawki określone w ust. 1 mają zastosowanie do naliczenia ekwiwalentu pieniężnego począwszy 

od 1 stycznia 2022r.”  

2) Wprowadzony został nowy § 2 w brzmieniu: 

„ Traci moc Uchwała Nr XXXII/271/2022 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 marca 

2022 roku w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Radomyśl nad Sanem”. 

3) § 4 przybrał postać: 

„Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Podkarpackiego”. 

 

Komisje Stałe przyjęły jednomyślnie dotychczasową wysokość ekwiwalentu pieniężnego w 

kwocie: 

1) za każdą godzinę udziału w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej – 20 zł. 

2) za udział w szkoleniu lub ćwiczeniu - 10 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z ustaloną wysokością ekwiwalentu został przyjęty – 14 

głosów „za” – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XXXIII/290/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/12. Godz. 1035 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Podkarpackiemu przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały, wobec powyższego  Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/291/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/13. Godz. 1038 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Stalowowolskiego przedstawił  Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/292/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. V/14. Godz. 1041 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały, wobec powyższego  Przewodniczący 

Rady Gminy zarządził jego przegłosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/293/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/15. Godz. 1044 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad 

projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXIII/294/2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VI. Godz. 1053 

Radna Lucyna Jurkiewicz zwróciła się z pytaniem na jakim etapie jest uruchomienie 

światłowodu na terenie gminy. 

Z-ca Wójta Izabela Szałaj odpowiedziała, że z informacji otrzymanej od wykonawcy - firmy 

Media – Sys wynika, że trawią sukcesywne prace wykonawcze sieci w poszczególnych 

miejscowościach. Termin zakończenia nie został określony ze względu na przedłużające się 

procedury z uzgodnieniem niektórych dokumentacji. 

Radny Marcin Zieliński zapytał czy byłaby możliwość i szansa na budowę budynku 

szatniowego dla LZS – u w Żabnie. Inwestycja mogłaby być zrealizowana  przy wsparciu środków 

zewnętrznych. Jest wielu grających i trenujących zawodników,  w tym również  dzieci  ze szkółki 

piłkarskiej. Radny podkreślił, że LZS w Żabnie jako jedyny na terenie gminy nie posiada takiego 

obiektu. Obecnie wykorzystywany pod potrzeby szatni barak jest w bardzo złym stanie 

technicznym. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że w Żabnie będą realizowane duże i kosztowne 

inwestycje m.in. budowa sieci kanalizacyjnej. Budowa nowego obiektu wymaga projektu 

technicznego i pozwolenia na budowę. Nie jest to proces krótkotrwały. Gmina będzie 

monitorować sytuację związaną z funkcjonowaniem i potrzebami klubu i szkółki piłkarskiej. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że otrzymał od byłego radnego Stanisława 

Kosińskiego dokumentację dotyczącą narodowego programu Wisła, którego głównym 

założeniem jest podjęcie działań zmierzających do odmulenia rzeki Wisła na odcinku 6 km od m. 

Zawichost w stronę rz. San. Zamulenie rzeki Wisła stanowi zagrożenie powodzi. 

 Przewodniczący przedstawił petycję p. Kosińskiego przekazaną Prezydentowi RP w tej sprawie 

oraz poinformował o pismach innych instytucji stanowiące odpowiedź na petycję. 

Zabierając głos p. Stanisław Kosiński powiedział, że odmulenie Wisły jest bardzo ważną i 

konieczną sprawą, ze względu na zapobieżenie powodzi i zapewnienie bezpieczeństwa 

mieszkańcom gminy. Powinno się mieć na uwadze i w pamięci powódź, która miała miejsce w 

2010 r.  i zapobiec jej powtórce w przyszłości. W tym celu konieczne jest odmulenie rzeki. Wały 

są zmodernizowane, ale zamulenie i zapiaszczenie dna rzeki powoduje, że zagrożenie powodzią 

jest możliwe. Radny wyraził zdanie, że należałoby zorganizować spotkanie przedstawicieli gmin, 

powiatów, województw, Wód Polskich i Ministerstwa Infrastruktury w celu podjęcia skutecznych 

działań zmierzających do rozwiązania tego problemu.  

Przewodniczący Rady Gminy wyraził zdanie, że inicjatywa p. Kosińskiego jest zasadna i 

potrzebna. Rada Gminy wyraziła już wcześniej  poparcie dla koncepcji zakładającej odmulenie 

Wisły. Wszyscy zgadzają się z tym, że jest to konieczne, aby zapewnić bezpieczeństwo 

mieszkańcom.   Przewodniczący nadmienił, że w realizację tych zamierzeń, oprócz już 



9 
 

zaangażowanych instytucji,  powinien się włączyć także powiat stalowowolski i tam P. Kosiński 

tę sprawę powinien przedstawić. 

Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska Jacek Dudek odnośnie sprawy odmulenia     

rz. Wisły powiedział, że jest to słuszna i zasadna koncepcja w kwestii zapobieganiu zagrożeniu 

przeciwpowodziowemu. Modernizacja i podnoszenie korony wałów może być zbyteczna, jeśli dno 

rzeki jest zamulone i nie jest prowadzony pobór piasku, który nie jest realizowany ze względu na 

przepisy prawne z zakresu ochrony środowiska.  

P. Kosiński odniósł się jeszcze do modernizacji drogi z Chwałowic do Łążka 

Chwałowskiego. Jego zdaniem, ta inwestycja mogła być zrealizowana już kilka lat wstecz, kiedy 

były możliwości pozyskania środków zewnętrznych na ten cel.  

 

Podczas  sesji zgłoszono pisemny wniosek o treści: 

Wniosek radnego Krzysztofa Siody:  

1.„ Proszę o interwencję w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 856 na odcinku od przejazdu 

kolejowego w Woli Rzeczyckiej w kierunku Radomyśla nad Sanem. Na tym odcinku w kilkunastu 

miejscach głównie na zakrętach występują wyrwy w poboczach jak również w miejscami braki 

asfaltu na jezdni. Proszę również o poprawę znaków poziomych na tej jezdni.” 

 

Ad. VII. Godz. 1120 

Na tym zakończono obrady XXXIII sesji Rady Gminy. 

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                           Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 


